

28 December 2023

AVN/PSX/01/CL/28122023

The General Manager,
Pakistan Stock Exchange Limited,
Stock Exchange Building,
Stock Exchange Road,
Karachi.

Subject: **Material Information.**

Dear Sir,

In accordance with Sec 96 of Securities Act 2015 and clause 5.6.1(a) of code of corporate governance contained in the PSX Rule Book, we hereby convey the following information:

Jeddah, KSA – Avanceon Arabia InfoTech (AAIT), a subsidiary of Avanceon, and Umm Al-Qura for Development & Construction Company (UAQ), the owner and developer of Masar Destination, have signed an agreement worth **\$3.6 Million** to develop a cutting-edge Intelligent Platform for Smart City solution for residents and visitors of Makkah city that will be implemented and delivered by a joint venture between Avanceon Saudi Energy Co. and ZOMCO (Zamil Operations & Maintenance), a fully owned subsidiary of Zamil Group.

These agreement gives a pathway for positive impact on group's business and value for its shareholders.

The complete press release is attached.

Regards,



Ahsan Khalil | Chief Financial Officer

Encl: as above

cc:
Director/HOD,
Surveillance, Supervision and Enforcement Department,
Securities and Exchange Commission of Pakistan
NIC Building, 63 Jinnah Avenue, Blue Area
Islamabad.

For Immediate Release

Date: 28 December 2023

Avanceon and Masar will Develop a State-of-the-Art Urban Destination Masar Smart City for Residents and Visitors of the Holy City

A seamlessly designed smart city that will provide unparalleled experiences to cater to all residents and visitors of Makkah.



Jeddah, KSA – Avanceon Arabia InfoTech (AAIT), a subsidiary of Avanceon, and Umm Al-Qura for Development & Construction Company (UAQ), the owner and developer of Masar Destination, have signed an agreement to develop a cutting-edge smart city solution for residents and visitors of Makkah city that will be implemented and delivered by a joint venture between Avanceon Saudi Energy Co. and ZOMCO (Zamil Operations & Maintenance), a fully owned subsidiary of Zamil Group.

The multimillion-dollar project falls under the Smart Infrastructure domain where AAIT will deploy a Smart City Solution with a scope that includes supply chain, Installation, testing, and the commissioning of an Intelligent Platform for Smart City. The infrastructure transformation is part of the Kingdom's pledge to create a thriving economy through its Vision 2030.

Abdul Mohsen Al-Bakr, Chief Development Officer, at Masar commented on the development project,

"We are pleased to partner with Avanceon in this key milestone; their experience in the field of smart cities will be of great value to the success of this project." The smart city project is expected to be completed by 2025.

Executive Director & CEO Avanceon Arabia InfoTech (Zamil JV Co.), Sarmad Mahmood Qureshi said,

"We are thrilled to unveil the integration of our cutting-edge smart city solution, a milestone in our ongoing mission to expedite a streamlined, sustainable, and interconnected urban landscape in the Kingdom of Saudi Arabia. Masar is taking the lead in KSA. This ground-breaking collaboration with Masar underscores our shared commitment to enriching the lives of both residents and visitors, elevating public services, and securing a brighter future for all residents and visitors of Makkah. Through this smart city solution, Avanceon and Masar are propelling the city towards a future marked by intelligence, sustainability, and inclusivity. Together, we are crafting a city that operates with greater efficiency, harnessing the power of artificial intelligence, business intelligence, digitalization, and innovative mobility and energy solutions to benefit every journey in the holy city"



Avanceon and Masar Smart City Kick-off Meeting

The agreement came after a meeting held on Wednesday, August 3, 2023, to launch the Smart City project in the holy city of Makkah. The meeting was represented by Sarmad Mahmood Qureshi, Executive Director & CEO of Avanceon Arabia InfoTech (Zamil JV Co.), and Abdul Mohsen Al-Bakr, Chief Development Officer at Masar. Both parties discussed objectives and implementation plans of the project. The Smart City project aims to transform Makkah into a smarter, sustainable and urban destination. The project will involve a range of smart technologies including artificial intelligence, data analysis and sustainable transport.

Makkah residents will benefit from the smart city project in several ways that include:

- Improved public transportation and mobility services
- Increased safety and security
- Improved air quality
- Ease of access to government services

It will also benefit religious tourism in several ways including:

- Mobility and ease of transportation in the city
- Ease of access to information about religious and cultural places
- Personalized services

Masar Destination, located strategically at the heart of Makkah and extending over 1.2 million SQM, will be a distinctive landmark offering a diverse range of offerings that vary between hospitality, mobility, retail, culture, entertainment, and more; all while preserving the spiritual nature and cultural heritage of the holy city.

Avanceon will provide all services in accordance with the local regulatory and QHSE authorities' requirements. For the execution of this project, Avanceon will be partnering with world class OEMs. All necessary studies will be conducted prior to the launch of the project with plans to address any safety, quality, and environmental issues.

To know more about this project, contact marketing@avanceon.ae.

—End of Press Release—

About Masar: 'Masar' Destination is an urban destination with a development and investment strategy that adheres to the greatest environmental and social sustainability standards. 'Masar' is a modern landmark with multiple capabilities and characteristics and will contribute to enhancing the quality of life for Makkah residents and visitors, as well as providing a diversified integrated system that will attract investment in a variety of essential sectors, supported by the quality of its facilities and services to make Makkah an attractive destination for long-term investment.

About Avanceon – (PSX: AVN) – Avanceon is an industrial automation consultation and system integration entity in Pakistan, Qatar, UAE, KSA, and United States. The company follows an ethical, proactive, and sustainable approach to business. As a leading innovator within the automation industry, Avanceon provides state-of-the-art automation solutions on three continents. Established in 1984, Avanceon is committed to providing engineering excellence to its clients and partners. Providing end-to-end solutions, which include Design, Supply, Engineering, Installation, Testing, Commissioning, and Maintenance, Avanceon's executive management has extensive experience and insight within the automation and system integration industry. Avanceon is an ISO 9001-2015, 14001-2015, and OHSMS ISO 45001-2018 company holding certifications from TUV Austria and TRACE International. Find out more about Avanceon at www.avanceon.ae



افانسيون ومسار يطوران وجهة حضرية مميزة لسكان زوار المدينة المقدسة مكة المكرمة سيوفر مشروع المدينة الذكية تجارب لا مثيل لها مصممة خصيصاً لتلبية احتياجات كل مقيم وزائر في كل رحلة إلى المملكة العربية السعودية



جدة، المملكة العربية السعودية - وقعت شركة (AAIT) Avanceon Arabia InfoTech ، التابعة لشركة Avanceon ، وشركة أم القرى للتنمية والإشياء (UAQ) ، مالكة ومطورة وجهة MASAR ، عقداً لتقديم حل مدينة ذكية متطور لسكان زوار مكة المكرمة في المملكة العربية السعودية. ستقوم شركة AAIT ، وهي مشروع مشترك بين شركة Avanceon Saudi Energy Co. وشركة ZOMCO (Zamil Operations & Maintenance) ، وهي شركة تابعة بالكامل لمجموعة Zamil ، بتنفيذ الحل. يقع المشروع متعدد الملايين من الدولارات تحت نطاق البنية التحتية الذكية حيث ستقوم AAIT بنشر حل مدينة ذكية. يشمل نطاق العمل توريد وتركيب واختبار وتشغيل منصة ذكية للمدينة الذكية للمدينة المقدسة في مكة المكرمة. يعد تحويل البنية التحتية جزءاً من تعهد المملكة بخلق اقتصاد مزدهر من خلال رؤية 2030.

الرئيس التنفيذي لتطوير الأعمال لمشروع مسار السيد عبدالمحسن البكر يصرح:

"يسعدنا الشراكة مع Avanceon في هذه المرحلة الرئيسية؛ وستكون خبرتهم في مجال المدن الذكية ذات قيمة كبيرة لنجاح هذا المشروع." ومن المتوقع اكتمال مشروع المدينة الذكية بحلول عام 2025.

الرئيس التنفيذي لشركة افانسيون لمنطقة الشرق الأوسط وشمال افريقيا السيد سرمد محمود القريشي يصرح:

"يسعدنا الكشف عن دمج حل المدينة الذكية المتطور لدينا، وهو إنجاز بارز في مهمتنا المستمرة لتعزيز مشهد حضري أكثر انسيابية واستدامة وترابطاً في المملكة العربية السعودية. تتصدر MASAR زمام المبادرة في المملكة العربية السعودية، وهذا التعاون الرائد مع MASAR يؤكد التزامنا المشترك بإثراء حياة كل من المقيمين والسياح الدينيين في مكة المكرمة، ورفع مستوى الخدمات العامة، وضمان مستقبل أكثر إشراقاً للجميع. من خلال حل المدينة الذكية هذا، تدفع Avanceon و MASAR مكة المكرمة نحو مستقبل يتميز بالذكاء والاستدامة والشمول. معاً، نقوم بصياغة مدينة تعمل بكفاءة أكبر، وتسخير قوة الذكاء الاصطناعي وذكاء الأعمال والرقمنة وحلول التنقل والطاقة المبتكرة لصالح الجميع في هذه الرحلة."



اجتماع شركة افانسيون مع شركة مسار لمناقشة اطلاق مشروع المدينة الذكية

عقدت شركة Avanceon وشركة MASAR للتنمية والإنشاء يوم الأربعاء 3 أغسطس 2023 اجتماعاً رسمياً لإطلاق مشروع المدينة الذكية في مكة المكرمة. حضر الاجتماع كل من سرمد محمود القريشي، رئيس Avanceon Middle East & Africa، وعبدالله المري، الرئيس التنفيذي لشركة MASAR.

في الاجتماع، ناقش الطرفان أهداف المشروع وخطط التنفيذ. يهدف مشروع المدينة الذكية إلى تحويل مكة المكرمة إلى مدينة أكثر ذكاءً واستدامة وشمولية. سيضم المشروع مجموعة من التقنيات الذكية، بما في ذلك الذكاء الاصطناعي وتحليل البيانات والنقل المستدام. قال القريشي في الاجتماع: "نحن متحمسون لإطلاق هذا المشروع المبتكر. إنه جزء من التزامنا بتعزيز مشهد حضري أكثر كفاءة واستدامة في المملكة العربية السعودية. نعتقد أن هذا المشروع سيكون له تأثير إيجابي كبير على حياة المقيمين والسياح الدينيين في مكة المكرمة." من جانبه، قال المري: "نحن سعداء بالشراكة مع Avanceon في هذا المشروع المهم. نعتقد أن خبرتهم في مجال المدن الذكية ستكون ذات قيمة كبيرة لنجاح هذا المشروع." من المتوقع أن يتم الانتهاء من مشروع المدينة الذكية في مكة المكرمة بحلول عام 2025.

سيستفيد سكان مكة المكرمة من مشروع المدينة الذكية بعدة طرق، بما في ذلك:

- تحسين خدمات النقل العام
- زيادة الأمن والأمان
- تحسين جودة الهواء
- توفير الوصول إلى المعلومات والخدمات الحكومية بسهولة أكبر

سيستفيد أيضاً السياح الدينيون من مشروع المدينة الذكية بعدة طرق، بما في ذلك:

- سهولة التنقل في المدينة
- الحصول على معلومات عن الأماكن الدينية والثقافية
- توفير خدمات أكثر تخصيصاً

يعد مشروع المدينة الذكية في مكة المكرمة خطوة مهمة في تحقيق رؤية المملكة العربية السعودية 2030. سيساعد المشروع في تحويل مكة المكرمة إلى مدينة أكثر ذكاءً واستدامة وشمولية، مما يوفر فوائد للسكان والسياح على حدٍ سواء.

بمساحة تزيد عن 1.2 مليون متر مربع ومع موقعها الاستراتيجي في قلب مكة المكرمة، ستكون MASAR معلماً مميزاً يعزز جودة حياة سكان مكة المكرمة وضيوفها من خلال مجموعة متنوعة من العروض التي تتراوح بين الضيافة والتنقل وتجارة التجزئة والثقافة والترفيه والمزيد. كل ذلك مع الحفاظ على الطبيعة الروحية والتراث الثقافي للمكان ورفع إمكاناته الاقتصادية.

ستقدم Avanceon جميع الخدمات وفقاً لمتطلبات السلطات التنظيمية المحلية وتنفيذ هذا المشروع، ستتعاون Avanceon مع شركات تصنيع المعدات الأصلية من الطراز العالمي. سيتم إجراء جميع الدراسات اللازمة قبل بدء المشروع مع خطط لمعالجة أي مشكلات تتعلق بالسلامة والجودة والبيئة.

لمعرفة المزيد عن هذا المشروع، يرجى الاتصال على marketing@avanceon.ae

—نهاية البيان الصحفي—

حول MASAR: وجهة "MASAR" هي وجهة حضرية تتمتع باستراتيجية تطوير واستثمار تلتزم بأعلى معايير الاستدامة البيئية والاجتماعية "MASAR". هو معلم حديث يتمتع بقدرات وخصائص متعددة وسيساهم في تحسين جودة الحياة لسكان مكة المكرمة وزوارها، بالإضافة إلى توفير نظام متكامل ومتنوع يجذب الاستثمارات في مجموعة متنوعة من القطاعات الأساسية، مدعوماً بجودة مرافقها وخدماتها لجعل مكة المكرمة وجهة جذابة للاستثمار على المدى الطويل.

حول Avanceon - (PSX: AVN) - Avanceon هي شركة استشارات الأتمتة الصناعية وتكامل النظام في باكستان وقطر والإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية والولايات المتحدة. تتبع الشركة نهجاً أخلاقياً واستباقياً واستدامة للأعمال. بصفتها شركة مبتكرة رائدة في صناعة الأتمتة، تقدم Avanceon حلول أتمتة متطورة في ثلاث قارات. تأسست عام 1984، ملتزمة Avanceon بتوفير التميز الهندسي لعملائها وشركائها. تقدم Avanceon حلولاً متكاملة من البداية إلى النهاية، والتي تشمل التصميم والتوريد والهندسة والتركيب والاختبار والتشغيل والصيانة، ولديها إدارة تنفيذية تمتلك خبرة ومعرفة واسعة في صناعة الأتمتة وتكامل النظام Avanceon. هي شركة معتمدة وفقاً للمعايير ISO 9001 و 2015 و 14001 و OHSMS ISO 45001-2018، وتمتلك شهادات من TUV Austria و TRACE International. تعرف على المزيد حول Avanceon على www.avanceon.ae

Amal

